

Geophysics Scholarships 2024/25



Announcement Renewal of Geophysical Scholarship Program

At least 25 scholarships up to \$3,500 in value!

Additional Benefits	<ul style="list-style-type: none">▪ Free Canadian Exploration Geophysical Society (KEGS) membership and participation in KEGS events▪ Subsidies to participate in BC Geophysical Society, PDAC and Roundup events▪ Networking opportunities with industry and academia▪ Canada-wide recognition
Eligible Applicants	<ul style="list-style-type: none">▪ Full-time students attending a Canadian university or college, either:<ul style="list-style-type: none">▪ Undergraduate students in a geophysics program or closely related field, or▪ Graduate students in geophysics, particularly if facing special challenges
Awards Include	<ul style="list-style-type: none">▪ Bourse des pionniers de la géophysique québécoise▪ Carson Scholarship for Indigenous Students▪ SKGS and BCGS Scholarships▪ Collett Graduate Scholarship (\$3,500)▪ New Geosoft Earth Scholarships▪ Several additional named and general scholarships

Application Deadline: May 13, 2024
See www.kegsfoundation.org for details and application form.

155 University Avenue, Suite 1510, Toronto, ON M5H 3B7
Tel: 416-368-2888 Email: info@kegsfoundation.org

The KEGS Foundation is a federally chartered charitable organization supported by generous donations by concerned companies and professionals.

Bourses en Géophysique 2024/25



Annonce

Renouvellement du programme de bourses géophysiques

Au moins 25 bourses d'études d'une valeur allant jusqu'à \$3 500!

Avantages Additionnelles	<ul style="list-style-type: none">▪ Adhésion gratuite à la Société Canadienne en Géophysique d'Exploration (KEGS) et participation aux événements du KEGS▪ Subventions pour participer aux événements de la BC Geophysical Society, du PDAC et du Roundup▪ Possibilités de réseautage avec l'industrie et milieu universitaire▪ Reconnaissance pancanadienne
Demandeurs Admissible	<ul style="list-style-type: none">▪ Étudiants à temps plein qui fréquentent une université ou un collège canadien, soit :<ul style="list-style-type: none">▪ Étudiants de premier cycle qui suivent un programme universitaire canadien ou dans un domaine étroitement lié▪ Les étudiants des cycles supérieurs en géophysique, en particulier s'ils font face à des défis spéciaux
Les prix comprennent	<ul style="list-style-type: none">▪ Bourse d'études des pionniers de la géophysique québécoise▪ Bourse Carson pour étudiants autochtones▪ Bourses SKGS et BCGS▪ Bourse d'études supérieures Collett (3 500 \$)▪ Nouvelle bourse de géophysique environnementale Geosoft▪ Plusieurs bourses supplémentaires nommées et générales

Date limite des demandes : 13 mai 2024

Voir www.kegsfoundation.org pour plus de détails et formulaire de demande

155 University Avenue, Suite 1510, Toronto, ON M5H 3B7

Tel: 416-368-2888 Email: info@kegsfoundation.org

La Fondation KEGS est un organisme de bienfaisance à charte fédérale, soutenue par de généreux dons d'entreprises et de professionnels concernés.